
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 15. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 82
Er ministeren enig i, at det er uacceptabelt, at raske dyr må aflives ved græn-
sen, fordi at ejerne ikke har dyrenes kæledyrspas i orden, og vil ministeren
medvirke til at nægte aflivning af sunde og raske dyr ved grænsen på bag-
grund af manglende kæledyrspas og i stedet sende regningen for karantæne
m.v. direkte til inkasso, såfremt regningen ikke betales?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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